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Protokół Nr XXXII/2017 

z przebiegu obrad XXXII sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 15 grudnia 2017 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1200 i zakończyła się o godz.1525 

 

Na 15 radnych na sesji obecnych było 13 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecni: 1) G.Miszkiewicz 

2) W.Zwieruho 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

E.Leśniewski – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XXXII zwyczajnej sesji 

Rady Gminy Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości.  

Stwierdził, iż na ustawowy stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, wobec czego 

rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Do punktu 2 porządku obrad: 

E.Leśniewski - przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 

mieszkaniowego w obrębie Marwice. 

4. Projekt uchwały w sprawie analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy i 

oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubiszyn. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubiszyn z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2018”. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu przez Gminę Lubiszyn 

długoterminowego kredytu bankowego. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubiszyn 

na lata 2017-2027. 

10. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubiszyn na lata 

2018-2027. 

11. Projekt uchwały budżetowej na 2018 rok. 

a) projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) opinia Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych, 

c) opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

12. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

13. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 
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14. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji. 

15. Interpelacje i wnioski radnych. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

 

A.Terlecki – Wnioskuję o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał: 

1) w sprawie określenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla samorządowego 

zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych w Lubiszynie w roku budżetowym 

2018. 

2) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasły z upływem roku budżetowego 

2017. 

E.Leśniewski – Proponuję wprowadzenie zaproponowanych projektów uchwał: 

- w pkt.10 w sprawie określenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych w Lubiszynie w roku 

budżetowym 2018, 

- w pkt.11 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasły z upływem roku 

budżetowego 2017. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek o wprowadzenie do pkt 10 porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie określenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych 

budżetowego 2017. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek o wprowadzenie do pkt 11 porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasły z upływem roku 

budżetowego 2017. 

 

E.Leśniewski - przedstawił porządek obrad po zmianach, który został jednogłośnie przyjęty w 

niżej podanym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 

mieszkaniowego w obrębie Marwice. 

4. Projekt uchwały w sprawie analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy i 

oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubiszyn. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubiszyn z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2018”. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu przez Gminę Lubiszyn 

długoterminowego kredytu bankowego. 
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9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubiszyn 

na lata 2017-2027. 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych w Lubiszynie w 

roku budżetowym 2018. 

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasły z upływem 

roku budżetowego 2017. 

12. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubiszyn na lata 

2018-2027. 

13. Projekt uchwały budżetowej na 2018 rok. 

a) projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) opinia Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych, 

c) opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

14. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

16. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji. 

17. Interpelacje i wnioski radnych. 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie obrad sesji. 

 

T.Ciaś – W związku z tym, że na dzisiejszej sesji mamy projekt budżetu gminy na 2018r. 

wnioskuję o głosowanie imienne. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w wniosek. 

Wynik głosowania: 

- za – 7 radnych 

- przeciw – 2 radnych 

- wstrzymało się od głosu – 4 radnych 

 

Do punktu 3 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla mieszkaniowego w obrębie Marwice. 

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w uchwałę nr XXXII/229/2017. 

 

Wynik głosowania: 

- za – 10 radnych 

- wstrzymało się od głosu – 3 radnych 
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Do punktu 4 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie analizy zmian w zagospodarowaniu 

przestrzennym gminy i oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Lubiszyn. 

 

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w uchwałę nr XXXII/230/2017. 

 

Wynik głosowania: 

- za – 11 radnych 

- wstrzymało się od głosu – 2 radnych 

 

Do punktu 5 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Gminy Lubiszyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2018”. 

Komisja Oświaty i Spraw Socjalnmo - Komunalnych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

T.Ciaś - § 11 tej uchwały jest zapis: 

1. Powołanie komisji konkursowej do opiniowania ofert w otwartych konkursach następuje w 

trybie Zarządzenia Wójta Gminy Lubiszyn. 

2. W skład komisji konkursowej wchodzą przedstawiciele Wójta, osoby reprezentujące 

organizacje pozarządowe oraz podmioty uprawnione do prowadzenia działalności pożytku 

publicznego (z wyłączeniem osób reprezentujących organizacje, w tym podmioty biorące 

udział w konkursie).  

Proponuję, aby do składu komisji dodać przedstawicieli Rady Gminy dlatego, że głównymi 

podmiotami realizującymi program są: 

1) Rada Gminy Lubiszyn w zakresie kreowania polityki społecznej gminy oraz określenia 

wysokości środków finansowych na jej realizację, 

2) Wójt Gminy Lubiszyn w zakresie realizacji polityki wytyczonej przez Radę Gminy  

w Lubiszynie, 

3) Organizacje pozarządowe oraz podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy, realizujące 

zadania publiczne w oparciu o podpisane umowy z gminą. 

 

Dlatego też proponuję w § 11 ust. 2 na końcu zdania zapis w brzmieniu „oraz przedstawiciele 

Rady Gminy Lubiszyn w ilości 2 osób”. 



5 

 

T.Ciaś – W § 18 tej uchwały jest kwota 190.000zł. Jak to się ma do projektu budżetu, gdzie 

jest kwota 159.000zł.? 

B.Pampuchowicz – Te wydatki są zaplanowane w budżecie w różnych miejscach. 

T.Ciaś – Czy to nie polega na tym, że te 190.000zł. jest dla wszystkich chętnych a my tu 

wydzielamy w budżecie 31.000zł. na straże pożarne? 

B.Pampuchowicz – To jest kultura fizyczna i sport. Tam nie ma nic dla straży. 

W.Prętki – To jest opisane na str. 35 i te 31.000zł.  jest na pozostałą działalność. 

A.Terlecki – Przeznaczyliśmy środki na dotowanie zadań organizacji pozarządowych w 

zakresie kultury. W poprzednich kadencjach nie planowano takich środków np. dla Kół 

Gospodyń Wiejskich, czy zespołów. 

G.Skorupska – Dlaczego ta uchwała jest tak ważna? Dlatego, że głównym celem, któremu 

służyć ma wprowadzenie programu, jest efektywne wykorzystanie społecznej aktywności w 

zaspokajaniu zbiorowych potrzeb i podnoszeniu poziomu życia mieszkańców gminy. 

Cel główny programu realizowany jest poprzez: 

1) udział organizacji pozarządowych oraz podmiotów prowadzących działalność pożytku 

publicznego w tworzeniu programu współpracy, 

2)  określenie priorytetowych zadań publicznych, 

3) udział organizacji pozarządowych oraz podmiotów prowadzących działalność pożytku 

publicznego w realizacji tych zadań, 

4)  tworzenie warunków do zwiększania aktywności społecznej, 

5) podejmowanie wspólnych działań mających na celu podniesienie sprawności 

funkcjonowania organizacji pozarządowych. 

Z kol. J.Domagałą byłam na Kongresie kobiet i tam kobiety wypowiadały się, jak ważny jest 

to problem. Trzeba pomagać naszym mieszkańcom. 

A.Terlecki – Bardzo cenne słowa Pani Przewodniczącej Komisji Oświaty. Dotacje udzielane 

są w trybie konkursowym. Wszystko publikowane jest na naszej stronie. Nie jestem 

przeciwny poprawce zgłoszonej przez radnych. Popieram to i zapraszam państwa do tego aby 

mieć wpływ na wydatkowanie tych pieniędzy. Jestem za tym aby jak największe środowisko 

uczestniczyło w podziale tych środków. 

J.Domagała – Zawsze były jakieś środki przeznaczane ale przeważnie były one dla klubów 

sportowych a potem były małe granty. Celem tej uchwały jest aktywizacja naszych lokalnych 

środowisk w celu tworzenia organizacji czy stowarzyszeń. Osobiście zachęcam wszystkich do 

korzystania z tych środków. 

M.Naczk – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, zgadzam się z moimi przedmówcami. 

Chciałbym zapytać o treść §5 ust.2 „Podstawowym kryterium decydującym o podjęciu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi jest prowadzenie przez nie działalności pożytku 

publicznego na terenie Gminy Lubiszyn lub na rzecz jej mieszkańców”. Czy warunkiem 

otrzymania dotacji jest zarejestrowana działalność na terenie gminy, czy wystarczy działać na 

terenie gminy? 

T.Wojcieszyński – Ważny jest obszar działania a nie miejsce rejestracji prowadzonej 

działalności. 

E.Leśniewski poddał pod głosowanie wniosek dot. wprowadzenia poprawki do projektu 

uchwały w § 11 ust. 2 na końcu zdania zapis w brzmieniu „oraz przedstawiciele Rady Gminy 

Lubiszyn w ilości 2 osób”. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w wniosek. 
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Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w uchwałę nr XXXII/231/2017. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w uchwałę nr XXXII/232/2017. 

 

Do punktu 7 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w uchwałę nr XXXII/233/2017. 

 

Do punktu 8 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu przez 

Gminę Lubiszyn długoterminowego kredytu bankowego. 

 

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w uchwałę nr XXXII/234/2017. 

Wynik głosowania: 

- za – 11 radnych 

- wstrzymało się od głosu – 2 radnych 

 

Do punktu 9 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lubiszyn na lata 2017-2027. 

 

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w uchwałę nr XXXII/235/2017. 

Wynik głosowania: 

- za – 11 radnych 

- wstrzymało się od głosu – 2 radnych 
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Do punktu 10 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia stawki jednostkowej dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych w 

Lubiszynie w roku budżetowym 2018. 

 

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w uchwałę nr XXXII/236/2017. 

 

Do punktu 11 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które 

nie wygasły z upływem roku budżetowego 2017. 

 

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w uchwałę nr XXXII/237/2017. 

Wynik głosowania: 

- za – 12 radnych 

- wstrzymał się od głosu – 1 radny 

 

Do punktu 12 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubiszyn na lata 2018-2027. 

 

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w uchwałę nr XXXII/238/2017. 

Wynik głosowania – w głosowaniu wzięło udział 12 radnych – nieobecny T.Ciaś 

- za – 11 radnych 

- wstrzymał się od głosu – 1 radny 

 

Do punktu 13 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się z projektem budżetu Gminy Lubiszyn na 2018 rok. 

A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt budżetu gminy Lubiszyn na 2018 r. 

 

B.Pampuchowicz – przedstawiła opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie: 

1) projektu uchwały budżetowej Gminy Lubiszyn na 2018 r. 

2) projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubiszyn na lata 20178– 2027 

3) możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie budżetu na 2018 r. 
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Głosowanie imienne (w głosowaniu wzięło udział 13 radnych): 

1. Andrzejewski Sylwester – za 

2. Bogusz Andrzej – za 

3. Ciaś Tomasz - przeciw 

4. Domagała Janina – za 

5. Laskowiec Anna - za 

6. Leśniewski Eugeniusz – za 

7. Naczk Mariusz – za 

8. Obara Jerzy – wstrzymał się  

9. Prętki Waldemar - za 

10. Skorupska Grażyna – za 

11. Wawrzaszek Paweł - za 

12. Wereszczyński Tomasz - wstrzymał się 

13. Wyszowski Czesław – za 

 

Wynik głosowania: 

- za – 10 radnych 

- przeciw – 1 radny 

- wstrzymało się od głosu – 2 radnych 

 

Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w uchwałę nr XXXII/239/2017. 

 

Do punktu 14 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między sesjami  okres 

14.11.2017r. (sesja XXXI) – 15.12.2017r. (sesja XXXII) 

 

28.11.2017r. – Udział w szkoleniu poświęconym zarzadzaniu kryzysowemu zorganizowanym 

przez Powiat Gorzowski. 

29.11.2017r. – Udział w posiedzeniu Rady Towarzystwa Ubezpieczeń Wzajemnych TUW. 

04.12.2017r. – Obecność podczas konkursu recytatorskiego zorganizowanego przez Szkołę 

Podstawową w Lubiszynie. 

05.12.2017r. – Spotkanie z sołtysem, członkami rady sołeckiej oraz przedstawicielami 

organizacji społecznych działających na terenie miejscowości Baczyna. 

06.12.2017r. – Spotkanie w Przedsiębiorstwie Wodociągów i Kanalizacji Sp.  z o.o. w 

Gorzowie Wlkp., podczas którego omówiono stopień zaawansowania budowy kanalizacji w 

miejscowości Wysoka. 

07.12.2017r. – Udział w konferencji poświęconej 10-leciu wdrażania Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich w województwie lubuskim. 
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08, 09 i 10.12.2017r. – Wspólne ubieranie choinek z mieszkańcami sołectw:  Podlesie, Staw, 

Gajewo, Brzeźno, Lubiszyn, Ściechów, Ściechówek, Chłopiny, Baczyna, Tarnów, Mystki, 

Lubno, Kozin. 

11.12.2017r. – Spotkanie z uczniami Szkoły Podstawowej w Baczynie 

11.12.2017r. - Udział w posiedzeniu Zarządu Związku Celowego Gmin MG6. 

14.12.2017r. – Spotkanie z Radnym  oraz z Sołtysem miejscowości Tarnów. 

 

Do punktu 15 porządku obrad: 

E.Leśniewski – Uczestniczyłem w spotkaniach wigilijnych w Ściechowie dla osób 

niepełnosprawnych i sołeckich w Wysokiej i w Lubnie. 

Zapraszam Państwa na spotkanie opłatkowe, które odbędzie się w dniu 20 grudnia 

2018r. o godz. 1300 w Lubiszynie na sali konferencyjnej. 

Do punktu 16 porządku obrad: 

Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z XXXI sesji. 

Wynik głosowania: 

- za – 12 radnych 

- wstrzymał się od głosu – 1 radny 

 

Do punktu 17 porządku obrad: 

S.Andrzejewski – Cieszę się z przyjętego budżetu. Proszę Pana Wójta o informację w sprawie 

wniosku na drogę Wysoka – Ściechów i modernizacji drogi w Ściechowie od szkoły w kierunku 

Chłopin. 

W związku z planowana inwestycją proszę Pana Kierownika ZUK o oszacowanie kosztów 

wymiany sieci wodociągowej na odcinku drogi od szkoły w kierunku Chłopin, na którym często 

dochodzi do awarii. 

A.Terlecki – Ściechów to jest bardzo specyficzna miejscowość. W tym roku wykonaliśmy 

drogę gminną w Ściechowie. Przez całą miejscowość przechodzi droga powiatowa, która 

wymaga modernizacji. Będę przekonywał Powiat do tego, aby wykonać tą modernizację. 

Wniosek na drogę Wysoka – Ściechów został przez Pow3iat złożony do EWT i ma być 

opiniowany jeszcze w grudniu 2017r. Zadeklarowałem udział gminy w tym przedsięwzięciu. 

T.Wereszczyński – Składam interpelację w sprawie drogi Lubiszyn – Gajewo. Na tej drodze 

jest kilka niepokojących dziur i w Brzeźnie doszło już do 2 zdarzeń. 

Droga do Buszowa jest nieprzejezdna, mieszkańcy są wykluczeni z życia. Za Buszowem jest 

przepust, który został prowizorycznie zabezpieczony (nawieziono trochę gruzu i postawiono 

sosnowe barierki). 

Dziękuję za wykonanie przepustu w Brzeźnie ale jeżdżą tam śmieciarki i długo ta droga nie 

wytrzyma. Te samochody dewastują nasze drogi. 

J.Domagała – W budżecie na 2018 r. nie ma zabezpieczonych środków na utrzymanie budynku 

po szkole w Wysokiej.  
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Dziękuję, że powstała grupa pod kierownictwem p.Szczerbickiego, która bardzo dużo w 

Wysokiej zrobiła. 

M.Naczk – Panie Wójcie, bardzo często przychodzi Panu słuchać wielu uwag. Jestem jednak 

dumny z tego co zrobiliście. Bardzo dużo pracy wymaga przygotowanie wniosku o 

dofinansowanie i tego aby został zakwalifikowany. 

W.Prętki – Pytanie do Kierownika ZUK. Kiedy zakończy się obecna sytuacja z wodą w 

Stawie? 

R.Jaworski – W listopadzie uległa awarii pompa głębinowa i sprężarka w Stawie, którą 

wymieniliśmy. Otrzymaliśmy informacje, że w wodzie wyczuwalny jest zapach związków 

ropopochodnych. Płukaliśmy sieć, zdezynfekowaliśmy również pompę. Płukania nie 

przyniosły skutku. Zgłosiłem wodę do badań  i okazało się, że mamy również bakterię coli. Na 

chwile obecną Sanepid stwierdził, że woda posiada nieakceptowalny zapach i nadaje się tylko 

do użytku sanitarnego. Obowiązuje zakaz używania wody do celów spożywczych. Zleciliśmy 

wczoraj kolejne badania i czekamy na wyniki. 

T.Wereszczyński – Musimy zastanowić się nad elektronicznym monitorowaniem hydroforni, 

aby nie dochodziło do takich sytuacji. 

R.Jaworski – Potrzebna jest zmiana technologii. Poza tym współpraca z Sanepidem też nie jest 

najlepsza, np. ostatnia sytuacja kiedy zgłaszam potrzebę badania wody a oni mówią, że nie 

maja czym przyjechać. 

A.Terlecki – Sprawa gospodarki wodno – ściekowej jest dla mnie priorytetowa. Po ostatnich 

sytuacjach z awariami energetycznych podjęliśmy decyzję o zakupie agregatu. Złożyliśmy 

wnioski na dofinansowanie SUW-ów. Robimy kanalizację w Wysokiej. 

Jeśli chodzi o kwestie wody to ten temat nie był poruszany od wielu już lat. 

Do punktu 18 porządku obrad: 

U.Stolarska – poinformowała o możliwości składania przez mieszkańców deklaracji dot. 

ultraszybkiego światłowodowego Internetu. Inwestycja prowadzona jest przez Orange. Im 

więcej mieszkańców złoży deklaracje tym większe są szanse na prowadzenie takiej inwestycji 

na terenie naszej gminy. 

Do punktu 19 porządku obrad: 

E.Leśniewski dokonał zamknięcia obrad XXXII sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała: 

K.Wiśniewska 

Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Eugeniusz Leśniewski 

 

 

 


